

Flair Airlines Adds Increased Frequencies Between Alberta and B.C.

With up to five daily flights between Vancouver and Calgary, Flair is connecting Alberta and B.C. reliably, affordably, and conveniently.

December 10, 2024, EDMONTON, Alberta – Flair Airlines, Canada’s most reliable airline and home of Canada’s only On-Time Guarantee, is excited to announce enhanced frequencies between Edmonton International Airport (YEG), Calgary International Airport (YYC) and Vancouver International Airport (YVR), Abbotsford International Airport (YXX). Beginning in April 2025, frequencies in these key markets will increase significantly, featuring up to five flights daily between YVR and YYC.

Routes and Peak Frequencies in Summer 2025:

Route	Peak Frequency	Change vs. 2024
Calgary (YYC) to Vancouver (YVR)	33x weekly	+57%
Edmonton (YEG) to Abbotsford (YXX)	25x weekly	+56%
Edmonton (YEG) to Vancouver (YVR)	24x weekly	+50%
Calgary (YYC) to Abbotsford (YXX)	21x weekly	+50%

“The interconnectivity between Alberta and British Columbia is only getting stronger and more economically essential,” said Eric Tanner, VP of Network Planning and Revenue Management at Flair Airlines. “Flair is empowering passengers to do day trips between Alberta and British Columbia with affordable, convenient flight options in the morning and evening.”

Summer 2025 will see up to 340 additional monthly flights across these routes compared to last year, representing a year-over-year increase of 50% or more for each one. The increased frequencies are possible due in part to the strong cooperation between Flair and the YEG, YYC, YVR and YXX airports. More daily flights between Alberta and B.C. enhances convenience and connectivity for passengers.

"Flair’s expansion at YEG is a testament to the growing demand for travel options in our region,” said Adrian Warchola, Director, Air Service Development, Edmonton International Airport (YEG). “This increase in non-stop service helps to strengthen connections for our community, drive economic prosperity and provide more opportunities to explore.”

Echoing Warchola, Ross Siemens, Mayor of Abbotsford shared enthusiasm about the increasing connectivity provided by Flair’s expanded routes to YXX from YEG and YYC.

“Flair Airlines shares our commitment to making air travel more affordable and accessible for all Canadians,” said Ross Siemens, Mayor of Abbotsford. “We are very pleased to see Flair



increasing its capacity and offering even more flights to and from Abbotsford International Airport this summer to support our rapidly growing Fraser Valley and Metro Vancouver region and strengthen connections for residents and visitors alike. YXX is looking forward to sending Flair travellers off on their journeys, and warmly welcoming visitors to our region.”

With Flair’s On-Time Guarantee and low fares, interprovincial flying has never been easier – or more affordable. [Book your tickets](#) and join Flair in celebrating this new chapter of affordable, reliable travel between Alberta and British Columbia.

About Flair Airlines

Home of the On-Time Guarantee, Flair Airlines is Canada’s greenest and most reliable low-fare airline. Flair is on a mission to provide affordable air travel that connects Canadians to the people and experiences they love, on time, every time. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., Mexico, the Dominican Republic, and Jamaica. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media Contacts

Members of the media may contact media@flyflair.com for more information.

Flair Airlines augmente la fréquence de ses vols entre l'Alberta et la Colombie-Britannique

Avec jusqu'à cinq vols quotidiens entre Vancouver et Calgary, Flair connecte l'Alberta et la Colombie-Britannique de manière fiable, abordable et pratique.

10 décembre 2024, EDMONTON, Alberta – Flair Airlines, la compagnie aérienne la plus fiable du Canada et la seule à offrir une Garantie de ponctualité, est heureuse d'annoncer l'augmentation des fréquences de vols entre l'aéroport international d'Edmonton (YEG), l'aéroport international de Calgary (YYC), l'aéroport international de Vancouver (YVR) et l'aéroport international d'Abbotsford (YXX). À partir d'avril 2025, ces routes clés verront une augmentation significative des fréquences, avec jusqu'à cinq vols quotidiens entre YVR et YYC.

Routes et fréquences maximales en été 2025 :

Route	Fréquence maximale	Comparaison avec 2024
Calgary (YYC) vers Vancouver (YVR)	33 vols hebdomadaires	+57 %
Edmonton (YEG) vers Abbotsford (YXX)	25 vols hebdomadaires	+56 %
Edmonton (YEG) vers Vancouver (YVR)	24 vols hebdomadaires	+50 %
Calgary (YYC) vers Abbotsford (YXX)	21 vols hebdomadaires	+50 %

« L'interconnectivité entre l'Alberta et la Colombie-Britannique ne cesse de se renforcer et devient de plus en plus essentielle sur le plan économique », a déclaré Eric Tanner, vice-président de la planification du réseau et de la gestion des revenus chez Flair Airlines. « Flair permet aux passagers de faire des allers-retours dans la journée entre l'Alberta et la Colombie-Britannique grâce à des options de vols abordables et pratiques le matin et le soir. »

L'été 2025 verra jusqu'à 340 vols supplémentaires par mois sur ces routes par rapport à l'année précédente, soit une augmentation annuelle de 50 % ou plus pour chacune d'elles. Cette expansion est rendue possible grâce à la collaboration étroite entre Flair et les aéroports de YEG, YYC, YVR et YXX. L'augmentation des vols quotidiens améliore la commodité et la connectivité pour les passagers.

« L'expansion de Flair à YEG témoigne de la demande croissante pour des options de voyage dans notre région », a déclaré Adrian Warchola, directeur du développement des services aériens à l'aéroport international d'Edmonton (YEG). « Cette augmentation du service sans escale aide à renforcer les connexions pour notre communauté, à stimuler la prospérité économique et à offrir plus d'occasions d'exploration. »

Ross Siemens, maire d'Abbotsford, a également exprimé son enthousiasme face à l'amélioration de la connectivité offerte par l'expansion des routes de Flair vers YXX depuis YEG et YYC.



« Flair Airlines partage notre engagement à rendre le transport aérien plus abordable et accessible pour tous les Canadiens », a déclaré Ross Siemens, maire d'Abbotsford. « Nous sommes ravis de voir Flair augmenter sa capacité et proposer encore plus de vols à destination et en provenance de l'aéroport international d'Abbotsford cet été pour soutenir notre vallée de Fraser et la région métropolitaine de Vancouver en pleine croissance, tout en renforçant les liens pour les résidents et les visiteurs. YXX se réjouit de voir les passagers de Flair partir vers de nouvelles aventures et d'accueillir chaleureusement les visiteurs dans notre région. »

Avec la Garantie de ponctualité de Flair et ses tarifs avantageux, voler entre les provinces n'a jamais été aussi simple – ni aussi abordable. Réservez vos billets et célébrez ce nouveau chapitre de voyages abordables et fiables entre l'Alberta et la Colombie-Britannique avec Flair.

À propos de Flair Airlines

Première compagnie aérienne à offrir une Garantie de ponctualité, Flair Airlines est la compagnie aérienne la plus écologique et la plus fiable du Canada à bas prix. Flair s'est donné pour mission de rendre le transport aérien abordable, connectant les Canadiens aux personnes et aux expériences qu'ils aiment, à temps et à prix réduits. Grâce à une flotte en pleine expansion de Boeing 737, Flair dessert plus de 35 villes au Canada, aux États-Unis, au Mexique, en République dominicaine et en Jamaïque.

Pour en savoir plus, visitez www.flyflair.com.

Contacts médias

Les membres des médias peuvent contacter media@flyflair.com pour plus d'informations.